

DELIBERATIONS

COMMISSION DES FINANCES

FINANCE COMMITTEE

Compte rendu de l'Assemblée du 23 juillet.

Report of meeting held the 23rd July.

Sont présents: MM. les échevins L.-A. Lapointe, président, J.-B.-A. Martin, Guay et Séguin.

Present: Aldermen L. A. Lapointe, chairman, J. B. A. Martin, Guay and Séguin.

Le procès-verbal de l'assemblée du 16 juillet courant est lu et approuvé.

The minutes of meeting held on the 16th July, inst, were read and approved.

Soumise par le trésorier de la Ville, une lettre de la Banque de Montréal, en date du 23 juillet, offrant de renouveler les bons du trésor échéant au mois d'août, pour un terme de 3 mois à 2 1/4 p. c., ladite banque devant payer les timbres.

1.—Submitted by the City treasurer a letter from the Bank of Montreal, dated July 23rd, offering to renew the treasury Bills maturing in August, for a period of 3 months at 2 1/4 %, said bank to pay stamps.

Il est,

It was

Résolu: Vu la lettre de la Banque de Montréal, en date de ce jour, offrant de renouveler pour trois mois les bons du trésor de £500,000 échéant le 18 et le 25 août, que le trésorier de la Ville soit, et il est par les présentes autorisé à renouveler lesdits bons pour un terme n'excédant pas trois mois et à un taux d'intérêt n'excédant pas 2 1/4 % par année, et que copie de cette résolution soit transmise à Son Honneur le Maire avec prière de signer les bons du trésor requis lorsqu'ils lui seront présentés par le trésorier pour qu'il y appose sa signature.

Resolved: That in view of the letter of the Bank of Montreal of this date offering to renew for three months the £500,000 of treasury bills maturing on the 18th and 25th August, the City treasurer be and he is hereby authorized to affect the renewal of the same for a period not exceeding three months and at a rate of interest not exceeding 2 1/4 % per annum, and that a copy of this resolution be sent to His Worship the Mayor and to request him to sign the necessary treasury bills when presented to him by the Treasurer for his signature.

2.—Soumis l'état de la caisse pour la semaine finissant le 22 juillet 1909:

2.—Submitted the following cash statement for week ending July 22nd, 1909:

| | | |
|--|-------------|-------------|
| Encaisse aux banques, le 15 juillet 1909 . . . | \$2,031,234 | |
| Recettes | 47,069 | |
| | | \$2,078,303 |
| Déboursés courants | \$170,730 | |
| Expropriation de la rue St-Antoine | 204,593 | |
| | | 375,323 |
| Balance | | \$1,702,980 |

| | | |
|--|-------------|-------------|
| Cash in Banks, July 15, 1909 | \$2,031,234 | |
| Receipts | 47,069 | |
| | | \$2,078,303 |
| Current disbursements | \$170,730 | |
| St. Antoine street expropriation | 204,593 | |
| | | 375,323 |
| Balance | | \$1,702,980 |

Encaisse aux banques come suit:

| | |
|------------------------------|-------------|
| Banque de Montréal | \$1,041,617 |
| Banque d'Hochelaga | 361,363 |
| Banque de Québec | 300,000 |
| | \$1,702,980 |

Cash in Banks as follows:

| | |
|------------------------------|-------------|
| Bank of Montreal | \$1,041,617 |
| Banque d'Hochelaga | 361,363 |
| Quebec Bank | 300,000 |
| | \$1,702,980 |

3.—Soumis des comptes de \$326.90 pour billets de transport à Québec pour les échevins et les fonctionnaires de la Ville qui ont représenté la Ville devant la Législature, en rapport avec les amendements à la Charte de la Ville.

3.—Submitted accounts amounting to \$326.90 for tickets to Quebec for Aldermen and City officials who represented the City before the Legislature, in connection with the amendments to the City charter.

Résolu: De recommander que ces comptes soient payés et imputés sur le crédit voté pour la délégation à Québec.

Resolved: To recommend that the same be paid and charged against the appropriation voted for delegation to Quebec.

4.—Soumise une lettre de la Ville d'Outremont demandant que lui soit payé le montant de \$3,000 que la Cité de Montréal est obligé de payer à ladite Ville en considération de l'annexion à la Cité de Montréal du No 26 du cadastre de ladite Ville d'Outremont.

4.—Submitted a letter from the Town of Outremont asking to be paid the sum of \$3,000, which the City of Montreal is bound by-law to pay to said town in consideration of the annexation to the City of Montreal of Cadastre No 26 of said town of Outremont

Résolu: De recommander au Conseil de voter le montant voulu pour payer cette réclamation.

Resolved: To recommend to Council that said sum be paid.

5.—Soumise une lettre du Département en Loi recommandant de rejeter la réclamation de Dame Vve M. Daigneault, pour le paiement du salaire de son mari jusqu'au 31 décembre 1909.

5.—Submitted a communication from the Law department, recommending to reject the claim of Widow M. Daigneault, for the payment of the salary of her late husband, up to the 31st December 1909.

Résolu: De souscrire à cette recommandation.

Resolved: To approve said recommendation.

6.—Soumise une lettre de MM. Jos. Cyr & Frère, St-Canut, P. Q., demandant le paiement des blocs de granit (10 chargements de wagons) livrés au département de la Voirie durant le mois de novembre dernier.

6.—Submitted a letter from Jos. Cyr & Frère, St. Canut, P. Q., asking to be paid for 10 carloads of granit blocs delivered to the Road department in the month of November last.

Renvoyé à la sous-commission des Réclamations et au département de la Voirie pour rapport.

Referred to the sub-committee on claims and to the Road department for a report.

7.—Soumise une lettre de M. Henry Miles, demandant que le montant de \$10,000 accordé par le Conseil à l'Asso-

7.—Submitted a letter from Mr. Henry Miles, asking that the amount of \$10,000 granted to the Montreal In-